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Wij stellen u voor kennis te nemen van:

Kennis nemen van de beantwoording artikel 45 vragen GroenLinks over handhaving van 
vuurwerkoverlast sinds het uitbreken van de coronacrisis.
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Toelichting op het voorstel

Inleiding
Op 13 mei heeft de fractie van Groen Links vragen gesteld over het optreden van vuurwerkoverlast - in 
met name de wijk Holtenbroek - sinds het uitbreken van de coronacrisis.

Kernboodschap
Vraag 1:
Ziet het college een toename in het aantal meldingen (bij gemeente en politie) van
vuurwerkoverlast sinds het begin van de coronacrisis?

Antwoord:
Nee het college ziet geen toename van vuurwerkoverlast sinds het begin van de coronacrisis. Er is 
gekeken naar de periode  1 maart – 21 mei 2020 en daarbij is tevens een vergelijk gemaakt met 
dezelfde periode van het vorige jaar. 

Uit de registraties van politie en gemeente in de periode 1 maart tot en met 21 mei 2020 is 
gebleken dat er bij de politie 4 meldingen zijn gedaan.  Hiervan kwam 1 melding uit Holtenbroek. Ter 
vergelijking, in dezelfde periode het vorige jaar was er sprake van 9 meldingen, waarvan 0 in 
Holtenbroek. Bij de gemeente zijn er in deze periode 2 meldingen gedaan, waarvan 1 melding uit 
Holtenbroek.
Een belangrijke kanttekening is dat overlast niet per definitie terug te zien is in de cijfers. Er is nog 
steeds een lage(re) meldingsbereidheid als het gaat om vuurwerkoverlast.

Vanuit wijkbeheer is er ook geen toename geconstateerd. Bij het wijkservicepunt zijn geen meldingen 
bekend. Ook bij jongerenwerk zijn geen meldingen binnengekomen. Als er wel meldingen zouden zijn 
dan zoekt jongerenwerk daarna contact met de jongeren om in gesprek te gaan en om herhaling te 
voorkomen.

Vraag 2:
Welke actie wordt er ondernomen zodra er een melding bij de gemeente of politie wordt gemaakt m.b.t. 
vuurwerkoverlast? 

Antwoord:
Als er een melding wordt gedaan bij de meldkamer van de politie wordt deze melding uitgezet bij een 
politie eenheid als deze beschikbaar is. 
De bij de gemeente binnengekomen melding uit Holtenbroek - waarbij de melder aangaf de afgelopen 
maanden regelmatig vuurwerkoverlast ervaren te hebben – heeft ertoe geleid dat toezichthouders  ter 
plaatse  zijn geweest. Hierbij hebben zij geen overlast kunnen constateren. Indien dit wel zou worden 
geconstateerd treden zij op en/of gaan zij het gesprek aan met omwonenden. 

Doordat dergelijke meldingen direct actie vereisen vindt deze actie in het algemeen plaats vanuit de 
politie omdat de meldkamer de melding direct kan uitzetten bij een politie eenheid. Toezichthouders 
ontvangen klachten over de openbare ruimte digitaal waardoor er enige vertraging kan optreden 
tussen de klacht en het optreden. 
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Vraag 3: 
Ziet het college mogelijkheden om in buurten waar veel overlast wordt ervaren extra toezichthouders 
en/of politie in te zetten? 

Antwoord
Zoals uit navraag bij politie en Toezicht openbare ruimte blijkt,  is er geen sprake van een cijfermatige 
toename van vuurwerkoverlast in de periode 1 maart 2020 tot en met 21 mei 2020. Zoals onder vraag 
2 aangegeven wordt er door de politie altijd opvolging aan de melding gegeven als er een eenheid 
beschikbaar is. Ook toezichthouders openbare ruimte zetten in op handhaving. Er is geen aanleiding 
op basis van de huidige gegevens om hierop extra in te zetten. 

Openbaarheid
Deze nota is openbaar.

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

voorzitter, Peter Snijders

secretaris, Ingrid Geveke


